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Satans Eden nr. 113  

Depresjon og Dom i Endetiden, del 3 

2. juli 2023 

Brian Kocourek, Pastor 

 

La oss bøye hodet i bønn.  

Kjære nådige Far, vi takker Deg Herre, at ditt nærvær er her. Vi takker deg for at du bevarer oss i Ditt nærvær. 

Vi opphøyer Din herlighet idet vi ser de ting som skjer foran oss. Og Far, vi bare ber om at vi må bli beskyttet, 

Herre, fra det som skal komme, i Jesu Kristi navn. Amen. 

 

Dere kan sette dere. Godt å se dere alle sammen, så godt å se dere. Vel, i dag skal vi se mer på Depresjon og 

Dom i Endetiden. Dette blir del tre. Som jeg sa, så vil jeg lese mange sitater. Så bare lytt oppmerksomt til hva 

Broder Branham sa, fordi dette ble sagt for mer enn 50 år siden, det er faktisk 59 år siden.  

 

54-0509 Invasjon av USA 203. Men la meg fortelle deg, da Mr. Roosevelt kom inn (Mannen er død. Må han 

hvile i fred; Jeg stoler på at han gjør det.), og han var president i tre eller fire perioder, og han tok over, bare et 

foreløpig diktatur ... Jeg kan bevise for deg i Skriften, hvor den sa at dette ville skje. Det stemmer. Vi har ikke 

lenger noen grunnlov. Den er blitt brutt i stykker.  

 

Nå, min utfordring til dere er å finne dette stedet i skriften hvor den taler 

om denne personen, hvor vi ikke lenger har noen grunnlov, og at denne 

personen blir et diktatur. Fordi jeg er sikker på at det er der, i Daniels bok, 

et eller annet sted. Men uansett, det var det han sa. Og vi har sett disse 

tingene skje. 

 

De har allerede brutt det fjerde grunnlovstillegget, mot å søk opp ulovlig, 

ved å innføre Patriot Acts, og opprette NSA, og gjøre opptak av alle dine 

samtaler på deres mobiltelefoner.  
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(Nå, dere vet at det tidligere var ulovlig for dem å snoke i dine telefonsamtaler. Men de gjør det nå, og gjennom 

Patriot Act, da trenger de ikke noen rettskjennelse.) 

  

Så langt har det vært flere tilfeller der politiet brukte en invasjon av en bolig for å få tak i en nabo. Men siden det 

ikke var militæret, så er det ennå ikke noe brudd på det tredje grunnlovstillegg. Men se etter det, at dette vil bli 

endret.  

Det tredje grunnlovstillegg er faktisk en ulovlig militær overtakelse av ditt hjem, at de bor der sammen med deg. 

 

Men vi ser byer og statlige og føderale myndigheter som bryter det andre grunnlovstillegg, det som gir deg en 

rett til å bære våpen. Så dette er for tiden under et daglig angrep. Også det første grunnlovstillegg er under 

angrep med all denne sensurering av YouTube, Kongressens J6 arrestasjoner (Demonstranter som ble arrestert 

den 6. januar 2023), Face Book. Og før Twitter ble overtatt av Elon Musk, de hadde angrepet alt til å feilaktig 

hvis det gikk imot det som den såkalte eliten i Washington forkynner. 

Med andre ord, du kunne ikke gå inn på YouTube og komme med noen kommentar mot det som skjer, for da ble 

du ansett å være en terrorist og en radikal. Så de gjorde hele den amerikanske befolkningen til terrorister og 

radikale. Men de eneste som ikke er terrorister og radikale, er den føderale regjeringen. 

 

Alt sammen er bedrageri. Republikanerne er like ille. Det gjør ingen forskjell.  

(Du vet at republikanerne, tror du at de kommer til å gjøre noe fordi om de snakker om det? Nei, det er bare 

snakk. De er der for en hensikt, og det er å bli gjenvalgt. Glem dem, ok?) 

 

For ethvert rike kommer til å bli knust, men Jesu Kristi rike skal bestå og regjere for evig. Det stemmer. 

Daniel så denne stenen bli hugget ut av fjellet, og den traff den politiske verden der tilbake og knuste den til 

pulver slik som det, som hveten på treske-gulvet om sommeren. Men denne stenen vokste til et stort fjell som 

spredte seg ut over, fylte hele himmelen og jorden. Der er det. (Selvfølgelig så vet vi at Kristus, han er en solid 

klippe, ikke sant?) 

 

Og du legger merke til mange tegn: konkurser, oppsigelser, permitteringer, økonomisk hjelpetiltak og 

markedsnedgang. Jeg synes det er litt komisk, men det er faktisk en realitet fordi det er det vi ser i dag. 



3 
 

 

58-0324 Hør Ham 18 De har aldri hatt noen ungdomskriminalitet blant mennonittene. De har aldri hatt noen 

rock-and-roll tenåringsgreier blant mennonittene. Og hvis de kan produsere et slikt 

avkom uten vår moderne utdannelse, må da Gud være med dem, det er min bønn. 

Jeg vil heller ha gutten min inn i noe sånt og ikke engang kjenne sin ABC. Jeg vil 

heller at han skal kjenne Kristus, og være født på ny, og ikke vite forskjellen på 

splittede bønner og kaffe. Ja visst. Vi trenger dette gammeldagse evangeliet 

forkynt igjen i Den Hellige Ånds kraft og demonstrasjon. Når vår nasjon kommer 

til en stilling hvor den frarøver oss vår grunnlov, det viser at kommunisten 

har gjort den tvers gjennom råtten. Nøyaktig rett.  

 

(Ja vel, det er et sitat fra William Branham tilbake der i 1958. Nå, mange av dere var ikke engang født da, og 

noen av oss var det. Men vi kan huske da denne nasjonen, som broder Branham sa: Nå i 1960 har du din beste 

tid noensinne. Vel, dette er år 2023, og det er ikke så bra, er det vel?) 

 

61-1001E Trøsteren 57. Jeg tror at vi er alle amerikanere her i kirken i kveld. Vi er alle amerikanske 

statsborgere. Vi er takknemlige for å være amerikanere. Men likevel, hva skjedde med vår amerikanske arv. Hva 

var det? Vi begynte å inngå kompromisser. Og så snart vi inngikk kompromisser, mistet vi helligheten i 

arven vår, fordi vi gikk på kompromiss. Vi lar presidenter bli valgt fire ganger. Det 

bryter med grunnloven. Og vi gjør ting i dag. Og vi til og med... dette lille 

parkometeret som vi har på gaten, det er grunnlovsstridig. Det står ikke noe slikt 

i grunnloven. Det er i strid med grunnloven, men vi gjør det. Og vi gjør alle slags 

ting som er imot prinsippene som denne nasjonen ble grunnlagt på. Vi gjør alle ting 

som strider imot, så vi mister arven vår. På grunn av hva? Vi går på kompromiss 

med prinsippene som den var grunnlagt på.  

 

(Som broder Vayle sa: Ingen politiker kan noensinne ta en rett 

avgjørelse. Hvorfor det? Fordi han er en politiker, og etter en politikers natur, så han er en prostituert. Ja vel, han 

vil fortelle deg en ting, men gjøre en annen ting. Han lever med andre ord ikke etter sin overbevisning. Han lever 
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for øyeblikket. Ok, hvis meningsmålingene gjør det bra, da vil du si en ting. Hvis meningsmålingene ikke gjør det 

bra, da vil du si en annen ting bare for å få meningsmålingene opp igjen. OK. Så parkometre er grunnlovsstridig. 

Det er en skatt uten noen representasjon. De bare gjør det. De spør deg ikke om de har din tillatelse til å gjøre 

det. De bare gjør det.) 

 

63-0114 En Basun Gir En Uklar Lyd 53. Vi pleide å kunne legge stor 

tillit til vårt demokrati, og jeg tror at det er den beste styreformen. Men 

likevel, demokratiet vårt er rystet, fordi vi er ... Denne nasjonen, vårt 

folk, vi har en grunnlov og denne grunnloven er vår ultimatum.  

 

Men likevel, vår grunnlov er vaklende fordi den allerede har blitt 

brutt mange ganger. Avdøde Mr. Roosevelt gjorde kaos ut av det. Så se, 

du ser at den kan bli brutt.  

 

(Du vet at både demokrater og republikanere synes Mr. Roosevelt var en flott fyr. Han var et kryp. Han brøt 

grunnloven. Du vet, mannen sto løpet ut, han døde i sitt embete. Men han var på alle måter imot denne 

nasjonen. Han var en globalist, rett og slett. Han fikk oss inn i 2. verdenskrig. Og ikke at vi trengte å være med i 

2. verdenskrig, men de laget et arrangement for å bli angrepet. Og de ville ikke tillate våre skip å seile ut på 

havet. Så alle våre skip ble satt inn i denne bukten, og de visste tre dager på forhånd at vi ville bli angrepet. 

Men, du vet, hvis han var en god president, da ville han ha sagt: Ja vel, få skipene ut på 

havet, slik at den japanske armadaen blir spredd ut. Men nei, han bare lot dem ligge i 

havnen.) 

 

Det er ikke mye tillit du kan legge i det. Politikk, å du, hvor vaklende ... Folk bare 

krangler, argumenterer og krangler om politikk. Og naboer vil falle bort på grunn av det, 

og folk som en gang var gode venner ... En president vil bli reist opp, eller en mann 

ønsker en stilling som lensmann, eller noe. Og den andre karen på den andre siden av 
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det politiske gjerdet, også de vil krangle med hverandre til de faller ut på grunn av det. Politikk... Og det gjør jeg 

ikke... Jeg håper jeg ikke sårer noens følelser, men jeg synes det hele er råttent. Ja visst. Så hvorfor skulle du 

krangle og falle ut på grunn av noe som uansett ikke er bra? Det stemmer. Det er bare forferdelig dårlig. 

 

(Og jeg vil ikke engang høre om politikk lenger, fordi det kommer ikke til å bli bedre. Det kommer til å bli verre og 

verre. Og alt jeg ønsker å høre om, er Jesus Kristus og de løftene som Gud ga oss. Denne verden går til helvete 

i en håndkurv. Og jeg vil ikke ha noen ting med det å gjøre.  

OK, så Brother Branham sa det samme.) 

 

63-0626 Hvorfor? 83. Og han sa: "Spør ham: 'Hvorfor gjorde du det? Hva får deg til å gjøre det? Er det fordi det 

ikke er noen Gud i Israel? 

84. Jeg lurer på, i kveld, hvis Kristus skulle komme på scenen, eller over nasjonen i dag, og skulle trekke denne 

nasjonen til dom, om ikke det samme spørsmålet ville bli stilt. Hvorfor er det blitt slik? Hvorfor gjør vi disse 

tingene? Hvorfor krangler vi i statsapparatet, om vi skal lese Bibelen offentlig, og hvorfor ikke, når vi 

leser alt dette sludderet? Satte ikke våre forfedre denne grunnloven i orden? Ble ikke denne nasjonen 

født etter Bibelens prinsipper? Er vi ikke her for religionsfrihet, for å gjøre våre handlinger i Gud slik vi føler 

oss skikket til å handle, slik vi er overbevist om, er sannhet? Men du skjønner, vi har gjort noe som de gjorde 

tilbake der. Vi lar bare alle ting i politikken sluke oss, i stedet for å få respekt for vår tro på vår Gud, og de menn 

som har stått for sannheten. Og vi lar vår politikk overstyre det, og vi velger inn slike ting som forurenser denne 

nasjonen, og da vil vi komme til en dom. Gud vil stå frem på scenen en dag med en mektig profet, og tale til 

denne generasjonen, og fortelle folk. Og de vil se at det er Gud som taler, men de vil ikke omvende seg. Det blir 

akkurat slik som det var tilbake der. Han sa: "Er det ingen Gud i Israel? Er det fordi det ikke finnes noen Gud?" 

Det samme som Jeremia sa: "Er det ingen balsam i Gilead? Er det ingen lege der?" Og de kunne ikke svare på 

det. – Selvfølgelig var det det. Vel, han sa: "Så, hvorfor, hvorfor gjorde du det? Hvorfor blir ikke mitt folks datter 

helbredet?" Nå, vi lurer på det i kveld. Hvorfor? Finnes det ingen Bibel? Finnes det ingen Gud? Finnes det ikke 

noe annet? Hvis Gud skal føre folket til dom, da må Han ha noe å dømme dem etter. Det er nødt til å være en 

standard. Hvis han skal dømme dem etter den katolske kirke; hvis de dømmer dem etter den romerske kirken, 

da er den greske kirken fortapt, de andre katolske kirkene er fortapt. Hvis Han dømte det etter grekerne, da er 

romerne fortapt. Hvis Han dømte det etter lutheranerne, da er metodistene fortapt. Hvis han dømte det etter 
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metodistene, da er lutheranerne fortapt. Han kan ikke dømme det ut fra en kirke; Det er for mange forskjellige 

organisasjoner av dem. Men Gud sa at Han vil dømme verden ved Jesus Kristus. Og Jesus Kristus er Ordet, og 

Ordet er Gud. Og Han vil dømme dem etter denne Bibelen, for dette er Ordet. Det er Guds standard. Vi må måle 

oss opp mot det som Bibelen sier. Og vi lurer på hvorfor vi har fått så mye forvirring, så mange organisasjoner, 

så mange forskjeller, splittelse av brorskap og alt mulig. Er det fordi det ikke er noe balsam i Gilead? Er det fordi 

det ikke finnes noen lege der? Jeg lurer på om Gud ville stille oss det spørsmålet? 

 

John Adams sa at vår grunnlov ble laget for et moralsk og religiøst folk, den er helt utilstrekkelig til å styre noen 

andre. Så du vet, verden er sinnssyk, der er mennesker som tror at de er en av 72 kjønn. Som i dag, da er jeg 

en geit, i morgen er jeg en frosk. Kanskje vil jeg en dag være en hund, 

eller en katt eller hva som helst. Du vet at dette er galskap. Brødre og 

søstre, det finnes ikke noe rent ved det. Det er ganske enkelt bare 

galskap. Og for oss til å bli fanget opp i en slik væremåte: Åh, må Herren 

velsigne deg, min broder. Og bare skulle være så veldig hyggelige 

mennesker.  

 

Og vet du, denne nasjonen er så mild. Og folket er så milde, og de tar 

ikke et vaktsomt standpunkt på Ordet. De tar et standpunkt til å være 

milde. Eller, vi ønsker å være fokusert på familien. Vi ønsker å være 

hyggelige mot folk, og vi ønsker ikke å ta et standpunkt for Ordet. Jeg 

beklager, jeg beklager, jeg beklager. Men når det gjelder meg og mitt hus, vi vil tjene Herren. Og dersom jeg 

kommer i en brutal strid over Ordet, da bryr jeg meg ikke, fordi jeg kommer til å stå for Herren. Jeg kommer til å 

stå for Hans Ord, og det det hele. Jeg vil be om unnskyldning ved den hvite trone for å ha vært for mild, men jeg 

vil også bli frikjent fordi jeg har blitt stående på Hans Ord, forstår du? Så jeg står sammen med Ham, uansett 

hva flisene måtte være. Du vet at vi alle har hørt dette: "La flisene falle der de vil". Vel, det er det vi ønsker å 

gjøre.  
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63-0630M Den Tredje Utvandringen 135. Og herr Kennedy nasjonaliserte den vaktstyrken, og sendte disse 

mennene rett tilbake, ansikt til ansikt med sine egne fedre som stod der under grunnloven. Det brøt grunnloven 

igjen.  

(Vel, gjorde de ikke det også med Biden? Du vet, hele den første uken eller to av hans opphold i Det hvite hus, 

da var det omgitt av nasjonalgarden, og du kunne ikke komme inn der. Og vi visste ikke engang om han var der 

fordi lysene var av. 

Så, du skjønner, hele greia er kriminell. USA er en demonisk nasjon. Det er ikke en kristen nasjon, og den er fylt 

med demoniske herskere som prøver å herske. Men du vet, det er Nikolaittisk i seg selv, for hvorfor skulle vi 

ønske å herske når det bare finnes én hersker, og det er Gud, skjønner du?) 

 ... Det brøt grunnloven igjen.  

136. Sa, “Vi vil ikke slåss. Nei, sir.” Og sa, “Jeg håper nasjonen kan innse at vi ikke lenger lever under et 

demokrati, men under et militært diktatur.”  

 

Vel, han sa dette tilbake i 1963, at vi lever under et militærdiktatur. Vel, vi har bare sett det siden rundt 1980. 

Men hvis du er gammel nok, da så du ting som skjedde. Du så at ting endret seg, Ok. 

 

64-0726M Gjenkjenn Din Tid Og Dens Budskap 94. Og om menighetene i dag bare ville gjenkjenne, om 

menighetene bare ville gjenkjenne Guds Ord som har gitt dette løftet til denne tiden, til folket, da ville de ikke gå 

til grunne. Hvis Amerika bare ville gjenkjenne grunnloven som hun skrev ned, da ville hun ikke være villig 

til å ta Biblene ut av skolene, ta Guds Navn bort fra mynter, og sverge troskap under Gud. Men hun 

gjenkjenner det ikke. Hvorfor? Hun er blind, naken. Hun kan ikke gjenkjenne blodet til disse dyrebare guttene 

som har dødd på slagmarken for dette privilegiet. De er glemt; de er støv.  

 

Jeg skal bare stoppe her, og si dette. I 1974 gikk jeg gjennom et 10 ukers kurs på Befalsskolen for 

Marinekorpset. Og ved avslutningen av kurset ble jeg tilbudt en offisersgrad etter eksamen fra college, som var 

året etter. Jeg takket nei. De ble veldig sint fordi jeg takket nei. Jeg skal fortelle dere hva som var min 

begrunnelse for å avslå dette. Jeg så under vår trening at de fortalte oss at vår neste krig ikke ville være en 

jungelkrig, som i Vietnam. Det ville være en ørkenkrig. Vel, hva har de? En Ørkenstorm. Og alle ting har skjedd i 

ørkenen siden den gang. 
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Og jeg sa: Jeg skal ikke dø for et prinsipp om å selge olje. Jeg kommer ikke til å dø for olje. Jeg skal leve. Og 

jeg tenkte, vel, jeg må forplikte meg i 6 1/2 år, fordi, det var marin luftfart, jeg ville være en jagerpilot. Og jeg var 

23 år gammel, og jeg ville ikke bruke en fjerdedel av livet mitt og vie det til å fly, og deretter gå i krig. 

Så du sier, vel, du er bare en reddhare. Nei, jeg er smart. Du vet, jeg var smart fordi jeg ville ha vært død nå hvis 

jeg hadde dratt til Afghanistan eller til et av disse stedene. Jeg ville bare tilhørt noen andre. Ja, Sir. Ja, Sir. Ja, 

Sir. Ja, Sir. Ja, Sir. Jeg vil ikke si «Ja, Sir» til noen andre enn til Gud. Og du også. Du skulle gjøre det. Ditt 

absolutt er Gud. Spiller ingen rolle hva noen andre sier. 

  

64-0726M Gjenkjenn Din Tid Og Dens Budskap 178. Mennesket og dets seks sanser hadde nettopp startet 

på veien med hest og kjerre, og de stolte på Gud. I de siste syttifem årene har han sluttet å stole på Gud. Da de 

undertegnet grunnloven for disse Forente stater, tok de Gud inn i alt det de gjorde. Nå har de ikke en gang et 

møte, og de nevner ikke en gang Navnet Hans. Det stemmer. De setter sin lit til sin overlegne vitenskap, til sine 

ferdigheter i sin vitenskap; en bedervet gjeng. Det er helt riktig. Hele verden er oppslukt i uvitenhet om Bibelen. 

Hele verden har vendt seg bort fra Gud. 

 

Og hør nå, la meg bare si dette, fordi ved avslutningen av denne prekenen skal jeg komme litt mer inn på dette. 

Men verden har en gjeldsbyrde på 775 billioner dollar. Den vokser med 5,6% i året. Verden vil om noen år ha en 

gjeld på svimlende en kvadrillion. Vel, bare én person har så mye penger, og det er Vatikanet, med sitt gull. Men 

de kan ikke engang betale sine prester som har vært pedofile. Fordi: «Vi er blakk.» De er ikke blakk. De har gull, 

skjønner du. De er bare falleferdig. OK, de er onde, onde mennesker. De har bare 600 innbyggere i 

Vatikanstaten. Den er bare en kvadratkilometer. Så jeg vet ikke hvorfor Putin venter med å trykke på 

avtrekkeren, for det er bare 600 mennesker. Du kan like godt avslutte all korrupsjon i verden ved å bare trykke 

på avtrekkeren. Se nå, 36 av de afrikanske landene er konkurs, OK? De er på randen av å være ... De er 

dårligere stilt enn oss, OK. Og vi er ruinert. Vi har en gjeld på 33 billioner. 

 

Men tenk deg, midt oppi alt dette, og kirkesamfunnene og alle deres uanstendige seminarer og alt annet, Gud 

har tatt sin profets ord og hugget ut en brud ...? ... Han sa Han ville gjøre det. Han har hugget den ut fra den 

tingen slik Han lovet at Han skulle gjøre. Men de er avhengig av sin menneskelige intelligens, sin menneskelige 

vitenskap, og så videre. De har utestengt Gud, Han som de en gang stolte på. USA har utestengt Gud. De skjøv 
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Ham til og med ut av skolen, slik at våre små barn, de kan ikke engang høre om Ham. De har skjøvet Ham ut av 

skolen. (Det har de allerede gjort.) Nå prøver de å skyve ham bort fra dollarene: "In God We Trust." («Vi stoler 

på Gud», som er blitt trykket inn på dollar seddelen.) De kommer til å ta bort dette løftet om troskap til flagget. 

Én nasjon under Gud; Det kommer de også til å fjerne. Ser du, de har gått hen til sine egne følelser og sine 

egne sanser. Fordi, de siste syttifem årene har han ikke forandret seg noen ting i sine sanser. Men i disse siste 

dager, kan du ikke gjenkjenne hvor vi er? Og kirken har vendt seg bort fra Gud til dette, til seminarer, og 

erfaring, og så videre, i stedet for til Ordet. De vil Ikke engang gjenkjenne Ham i sine møter, i sine skoler, eller 

noen steder. Israel har i de siste tjuefem årene gjenkjent noe som har brakt dem til hjemlandet, slik det ble lovet. 

De vet ikke hvordan det i det hele ble gjort. De gikk gjennom lidelser, martyrdød, under disse basunene, men de 

er i hjemlandet. De vet ikke hvorfor. 

 

Nå, jeg hørte på en prest som talte om lederskap. Og jeg tenkte: Bare et øyeblikk nå, han sa ingenting om at 

vårt lederskap er i Gud. Han sa: Vi som mennesker, du vet, vi velger en leder fordi vi identifiserer oss med det 

han står for. Nei, det gjør vi ikke. Hvis du valgte meg, hvis dere valgte meg som en leder på grunn av hvem jeg 

er, da er dere bare fortapt, folk. Jeg beklager, fordi jeg ville ikke velge en gammel forkrøplet mann til å være min 

leder, fordi han kunne ikke kjempe noen kamp for meg? Men hvis du kommer til denne menigheten for å høre 

Guds Ord, da er det annerledes. Ditt lederskap er Den Hellige Ånd, og du er her på grunn av Ham, ikke på 

grunn av meg. For la oss innse det, jeg er vanskelig å høre på noen ganger. Så du er ikke her på grunn av meg, 

og jeg takker deg for det. Jeg ber om at dere er her fordi den Hellige Ånd har satt dere her for å høre Ordet. 

 

59-0609 Hva Hører Du? 16. Og vi forundrer oss noen ganger, når vi hadde forkynt, vært i bønn, fastet og grått, 

og deretter så vi resultatene av en vekkelse. Vi så da at de onde byene bare snudde ryggen til det og gjorde narr 

av det. Aviser skjeller det ut som fanatisme. Ikke tenk at det er noe rart, for det har skjedd 

gjennom alle tider. De går bort og omtaler det med et veldig vulgært navn, eller gir det et 

navn som det ikke skulle bli kalt. Bare et eller annet for å fleipe med Guds gjerninger. Så 

grunnen til at jeg sier dette, er at menn og kvinner, de tror Gud, og har sett Guds 

virksomhet. Og vi lurer på hvorfor Chicago ikke har en vekkelse. Der er svaret. Chicago vil 

aldri få en vekkelse ... Eller Amerika vil aldri få en vekkelse før Gud sender den. Og Han 

har rystet denne nasjonen med tegn og under og mirakler. Og de vender seg hele tiden 
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bort fra det, og det er det samme motivet som Jesabel hadde. "Jeg ville kuttet hodet av dem, jeg ville stenge 

kirkene deres," hvis de kunne gjøre det.  

Vi har fortsatt grunnlovsfestede rettigheter. Loven holder disse dørene åpne nå med konstitusjonelle rettigheter. 

 

Vet du, det er akkurat som denne kvinnen som er guvernør i Michigan. Disse menneskene må være gale for å 

ha stemt på den kvinnen. For det første, hun er en heks. Ja visst, hun er en heks. Nå, ikke si at hun ikke er det, 

hun er det. Hillary Clinton er en heks, og du vet at hun ba alle heksene sin hekse-forening om å kaste en 

forbannelse over Donald Trump. Og til og med mannen hennes, da han var guvernør ble han spurt av en av 

vennene sine i Arkansas: Hvorfor drar Hillary tre dager hver måned til Los Angeles? Han sa: Fordi hun er en 

heks og hun drar til en hekse-forening.  

 

Så folk ønsker å være så hyggelige. Jeg er lei av å være hyggelig. Alt du trenger å gjøre, er å se på disse TV 

kanalene, og du vil se at disse statsrådene er alle sammen kledd veldig fint, alt er gjort riktig. De fikk en liten 

merkelapp påsatt akkurat her, og hvert hårstrå er på plass. Jeg beklager, men broder Branham, hans vitnesbyrd 

var at han hadde på seg en jakke fra én dress og han hadde forskjellige bukser sammen med den. Så kona 

hans ville hele tiden kommentere det, at han ikke var skikkelig riktig. Han brydde seg ikke om påkledning. Han 

brydde seg om å kle menneskene i Ordet. 

 

... Amerika vil aldri få en vekkelse før Gud sender den. Og han har rystet denne nasjonen med tegn og under og 

mirakler, og de vender seg hele tiden bort fra det, og det er det samme motivet som Jesabel hadde. "Jeg ville 

kuttet hodet av dem, jeg ville stenge kirkene deres," hvis de kunne gjøre det.  

Vi har fortsatt grunnlovsfestede rettigheter. Loven holder disse dørene åpne nå med konstitusjonelle rettigheter. 

 

Vel, hva skjedde i 2020? Alle kirkene, ikke denne kirken, men de fleste kirkene var stengt. Hvorfor? Fordi vi 

ønsker å gi tilbake til keiseren det som er keiserens? Vel, hva med å gi tilbake til Gud hva som er Guds? Jeg 

mener, endog i påsken, ingen gudstjenester i påsken, fordi de stengte dørene, fordi de ønsket å gi keiseren det 

som er keiserens. Jeg beklager, men jeg gir tilbake til Gud det som er Guds. Og jeg er i Hans hånd. Han har 

skrevet mitt navn i Sin hånd. Ja vel. 
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59-0628E Spørsmål og Svar 124. Og nå, den menigheten ble tatt opp, og resten av 

kvinnens ætt, de som holder Guds bud og har tro på Jesus Kristus (Skjønner?), ikke 

bruden, resten av kvinnens ætt ... Da sprutet dragen vann ut av sin munn for å krige 

mot resten av ætten. Det er når den protestantiske kirken, under Verdenskirkerådet, 

som er dyrets bilde, som nå blir dannet ... Og det vil komme en boikott for alle kirker, 

slik som denne. Slik som vi akkurat her nå befinner oss i en stor skatteinnkreving, en 

tvist. De prøver å si at vi ikke er en kirke. Men vi har fått grunnlovsfestede rettigheter 

til å si at vi er en kirke.  

 

Jeg prøvde å ta med meg en broder fra Afrika over hit. Og de sa, vel, du er ikke et kirkesamfunn, derfor kan du 

ikke gjøre det. Så denne menigheten har blitt rammet av den samme rettsavgjørelsen. Du vet, du er ikke et 

kirkesamfunn. Han er ikke i ditt kirkesamfunn. Han er uavhengig, du er uavhengig. Så derfor har du egentlig ikke 

en eiendomsrett til ham. Vel, jeg beklager, jeg vil ikke ha en eiendomsrett til noen. Så han snakket om sin 

menighet. De prøvde å si at han ikke var en kirke, og så fikk han en stor skattekostnad på seg. 

 

Så lenge Grunnloven står der, ingen tillegg til det, da har vi absolutt rettigheter, like mye rett som noen annen. 

Våre forfedre sto for det. Men hva har vi gjort? Vi har brutt alle konstitusjonelle lover som kan bli brutt, og 

snart har vi Kirkenes Verdensråd der, som alle kirker og kirkesamfunn er blitt invitert inn i. Og Djevelen 

har kommet inn og lager i stand verdslighet og alt mulig i de lokale kirkemedlemmer og slike ting, og store 

forsamlinger, og klasse, og samfunn. Men den lille gamle menigheten er fortsatt der nede. De er blitt født på ny i 

et rot slik som enhver fødsel er. De vil fortsatt betale prisen, vil fortsatt komme ned og dø ut, oppfører seg på 

samme måte som de gjorde da de først ble født på pinsedagen, den samme type menighet der nede ... De vil bli 

stengt ned og utestengt under Kirkeforbundet. Det vil komme en boikott slik som en fagforening eller noe. Enten 

kommer du inn, eller så er du ute. 

74 Dyrets merke er i gang i dag. Og Guds Segl er Den Hellige Ånd. Å avvise Den, er dyrets merke. Alle de som 

ser den Hellige Ånd, at du er ment å motta den, og ikke gjør det, automatisk tar du da dyrets merke. Fordi det 

finnes bare to klasser som eksisterer. Alle de som ikke hadde Guds Segl, hadde dyrets merke. Så å motta Guds 

Segl, er å motta Den Hellige Ånd. Å avvise Det, er å ha dyrets merke. Det er hele tingen. Det er helt riktig.  
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Nå, når Gud sier at dere er mitt folk, og du sier at vi må gi til keiseren, ok, det viser at du har dyrets merke, rett 

der. Rett der fornekter du bare Guds Ord som sier: Jeg er den Gud som helbreder alle dine sykdommer. «Nei, 

jeg skal bruke det som styresmaktene vil at jeg skal bruke!» Jeg vil bare si dette. Dyrets merke er en åndelig 

ting, men det har en synlighet med seg. Og det synlige, de prøvde å presse en vaksine-fullmakt på folket slik at 

folket måtte ta den. Og hvis de ikke tok den vaksinen, ble de boikottet. De kunne ikke ta fly, de kunne ikke gå til 

banker. Det var mange ting de ikke kunne gjøre. De kommer til å utføre det igjen. De fant ut at det ikke vil 

fungere med vaksinen, men det vil fungere når de har en CBD, som er en kryptovaluta, fordi de vil da stenge 

deg bort. Du prøver å kjøre bilen din, slik som folk i Kina. Og hvis din sosiale poengsum er feil, beklagelig vis, 

men du må da bruke beina. Du må gå. Så det er best at du skaffer deg en sykkel, fordi du vil ikke kunne kjøre. 

Ja vel. Nå, jeg har gitt dere alt dette som broder Branham sa. Jeg skal nå gå til skriften og vise hva som er i ferd 

med å utvikle seg. 

 

Romerne 7:1 Eller vet dere ikke, brødre - jeg taler jo til dem som kjenner loven -, at loven hersker over et 

menneske så lenge som det lever?  

2 Den kvinnen som har en ektemann, er ved ekteskapsloven bundet til sin ektemann så lenge han lever. Men 

hvis ektemannen dør, er hun løst fra ekteskapsloven som bandt henne til ektemannen. 

3 Hvis hun da gifter seg med en annen mann mens hennes ektemann lever, skal hun kalles en horkvinne 

(ekteskapsbryter). Men hvis hennes ektemann dør, er hun fri fra ekteskapsloven, slik at hun ikke er en horkvinne 

(ekteskapsbryter) selv om hun har giftet seg med en annen mann. 

4 På samme måte, mine brødre, ble også dere drept fra loven gjennom Kristi legeme, for at dere skal tilhøre 

en annen, Ham som ble oppreist fra de døde, for at vi skal bære frukt for Gud.  

 

Nå, hvor vil jeg hen med dette? OK, jeg kommer nå til loven. Loven om utroskap er den loven hvor de ville steine 

deg. Og vi kommer til å motta 100 pund med helse steiner i dette landet. Det kommer, og det kommer fordi folket 

har drevet hor med Ordet.  

 

Paulus forteller oss at den loven som styrer ekteskapskontrakten er den samme loven som styrer Gud og Hans 

folk. Ha nå det i tankene dine, for vi skal komme dit. Paulus sa: 
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2 Den kvinnen som har en ektemann, er ved ekteskapsloven bundet til sin ektemann så lenge han lever.  

3 Hvis hun da gifter seg med en annen mann mens hennes ektemann lever, skal hun kalles en horkvinne. 

 

Derfor, hvis hun blir kalt en horkvinne, da er det også en lov som omhandler straffen 

for en kvinne som er utro. Og fordi Amerika giftet seg med Kristus gjennom en pakt 

kalt: «Declaration of Independence» (uavhengighetserklæringen), da er hun forpliktet 

til å oppfylle sitt ekteskapsløfte. Men fordi hun har forlatt sitt løfte, denne 

uavhengighetserklæringen, da må hun bli kalt en utro nasjon, og bli straffet med den 

samme straff som den utro kvinnen blir straffet med. Aller først må vi begynne dette 

studiet med å undersøke denne pakten mellom Gud og denne nasjonen. Denne pakten som jeg taler om, er ikke 

USAs grunnlov. For det er en pakt mellom regjeringen og folket. Men uavhengighetserklæringen er det 

dokumentet som plasserer folket i Amerika under en autoritet av Gud og Hans Ord. Paulus sa,  

 

4 På samme måte, mine brødre, ble også dere drept fra loven gjennom Kristi legeme, for at dere skal tilhøre en 

annen, Ham som ble oppreist fra de døde, for at vi skal bære frukt for Gud.  

 

Og derfor uttrykte våre forfedre sitt ønske om at denne nasjonen skulle bli skilt fra kongen av England og hans 

styreform, og i stedet komme inn under herredømmet og styringen og autoriteten til Guds lov. Det var det som 

skjedde i 1776. 

 

Uavhengighetserklæringen den 4. juli 1776. "Når det i løpet av menneskelige begivenheter blir nødvendig for 

ett folk å oppløse de politiske båndene som har forbundet dem med en 

annen, og å anta blant jordens makter, den atskilte og likeverdige stilling som 

naturlovene og naturens Gud gir dem rett til, det krever en anstendig respekt for 

menneskehetens meninger at de skal erklære årsakene som driver en til 

separasjonen. Vi holder disse sannhetene for å være selvinnlysende:  

At alle mennesker er skapt likeverdig, at de er utstyrt av sin Skaper med 

visse umistelige rettigheter, at blant disse er Liv, Frihet og streben etter lykke.  

At for å sikre disse rettighetene, er styresmakter blitt innstiftet blant mennesker, for 
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å utlede deres rettferdige krefter ut fra pakten med de som blir styrt.   

At når noen form for regjering blir ødeleggende for disse mål, da er det folkets rett til å endre eller avskaffe den, 

og til å innsette en ny regjering, legge dens grunnlag på slike prinsipper og organisere dens krefter i en slik form, 

som for dem synes mest sannsynlig til å ville påvirke deres sikkerhet og lykke. 

 

Så vi blir faktisk fortalt i dette dokumentet, at når vår regjering kommer til en stilling hvor den er ond, den er 

ødeleggende for disse målene, da har folket en rett til å endre eller avskaffe den. 

Det som de gjorde den 6. januar i år, var helt i henhold til uavhengighetserklæringen. Ja vel. De bånd som vi 

mister, liksom, du vet at du har et bånd som holder deg sammen, som en ring for ektemenn og hustruer, og hva 

annet som er, vi må bli kvitt de båndene som holder oss til feil mann. Når den ektemannen er død, da er du fri. 

Din nye mann er Kristus. 

 

Nå, dette forteller oss at vi, folket i dette USA, hadde erklært en separasjon og en skilsmisse fra kongen av 

England og hans styreform, og hadde underkastet oss Gud og Hans autoritet. Ved at vi gjør det, da finner vi at 

det er nødvendig at det blir skrevet en pakt for å styre folket, av folket. Og vi inngikk en styreform som en 

republikk under en pakt vi kaller USAs grunnlov. I denne pakten slo vi fast at disse umistelige rettighetene som 

var gitt av Gud, også ville være hovedfokus og prioritet i vår grunnlov, og binde vårt folk sammen. 

 

Grunnlovstillegg I. Kongressen skal ikke lage noen lov angående en etablering av en religion, eller som 

forbyr en fri utøvelse av den; eller innskrenker ytringsfriheten, eller pressen, eller folkets rett til fredelig å 

samles, og har en rett til å gi regjeringen en begjæring om å gjenopprette et klagemål. 

 

Du vet, vi tenker alltid på det 1. Grunnlovstillegg som en ytringsrett, en rett til å si det som vi ønsker å si. Men vi 

klarer ikke å erkjenne det første som ble sagt, om ikke å hindre «etablering av religion og forbud mot en fri 

utøvelse av den.» Kongressen skal ikke røre det. Og likevel ber de dere om å stenge kirkene deres på grunn av 

Korona. Det er et brudd på det 1. Grunnlovstillegget. 

 

Du møter opp den 6. januar til regjeringen, for å uttrykke dine klagemål. Og hva gjør de? De arresterer deg. Vet 

du at de brøt grunnloven når de arresterte folk. De har ingen rett til å gjøre det.  
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Grunnlovstillegg II. En velregulert milits, den er nødvendig for sikkerheten til en fri stat, folkets rett til å 

beholde og bære våpen, skal ikke bli krenket. 

 

Hva med New York? Hva med Chicago? Hva med Saint Louis? Hva med alle disse store blå byene som gjør det 

ulovlig for deg å kjøre gjennom byen deres med en pistol? Du vet at Grunnloven forbyr det. Det har de ikke noen 

rett til å gjøre. Du vet at du har en rett til våpenet ditt.  

 

La oss nå gå inn i Guds Ord for å se hva Gud mener om hor, fordi disse to tingene går sammen. Da Han ga de 

10 Bud i 2. Mosebok 20, da ga Han det 6. Budet til menneskene: "Du skal ikke drive hor." Vel, jeg synes ikke 

at det er en merkelig ting at dette er det sjette budet, når tallet 6 er menneskets tall, for mennesket ble skapt på 

den sjette dagen i skapelsen. Og mennesket avslutter nå de første seks tusen år av sin eksistens her på jorden. 

Og vi vet at tusen år for mennesket er bare én dag for Gud. Derfor, han som ble skapt på den sjette dagen 

hadde også seks dager på seg til å leve ut sin tid her. Og det er da passende at menneskets ødeleggelse vil 

komme ved slutten av den sjette dagen. 

 

Du vet, vi begynner alle å bli gamle. Bare tenk på det, i morgen er du blitt forvandlet. 1000 år for mennesket, 

men bare én dag for Gud. I morgen er dere et forvandlet folk. 

Du er forvandlet. Tenk på det i et evighetsperspektiv. Ikke tenk på det i en form av, «Åh, jeg er nødt til å fortsette 

i ytterligere 10 uker eller fem uker eller fem måneder eller fem år». Jeg bryr meg ikke. Det gjør meg ingenting. 

Jeg er i Ham. Jeg lever i Ham. Jeg er en evig skapning. Det spiller ingen rolle hva jeg går gjennom her, for jeg 

vet at i morgen vil jeg være annerledes. Hold på den tanken, Ja vel.  

 

Gud sa: Tredje Mosebok 20:10 Når en mann driver hor med en annen manns hustru - med sin nestes hustru, 

da skal de begge dø, både horkaren og horkvinnen.  

 

Derfor ser vi ved Guds Ord at en død, det er straffen for hor. 

Det skal komme en utbredt død til Amerika og til verden. Faktisk, hva jeg har angående den nasjonale gjelden, 

det vil bli gitt neste uke. Og vi vil komme mer inn på hvordan Gud tilveiebringer disse tingene? For vi skal 
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studere 5. Mos 28. Og Gud sier: Hvis du lytter nøye til Herren din Guds røst, da vil disse velsignelsene komme 

over deg og innhente deg. Men hvis du ikke hører nøye etter, hva betyr det? Du tar ikke hensyn til det. Hvis du 

bare ikke vil ta hensyn til Guds Ord, da vil disse forbannelsene komme over deg.  

 

Vel, denne nasjonen er ved det punktet hvor den ikke bryr seg noe mer. I 1956, da dro William Branham på 

kryss og tvers av Amerika, jeg vet ikke hvor mange ganger. Og Oral Roberts droppet sine oversjøiske oppdrag, 

og Billy Graham droppet sine, og alle disse tre dro på kryss og tvers av denne nasjonen. Og han sa: «Jeg 

forutsier at Amerika i år vil forkaste det.» Så hvis du ser på tilstanden for den økonomiske gjelden, da vil du finne 

at det ville bare være en rett linje på den tiden. Det gjaldt ikke bare denne nasjonen, men verden for øvrig, de 

stod på en rett linje. De hadde gjeld, men deretter gikk linjen oppover som en hockeykølle. Hvorfor? Fordi de 

forkastet dette Budskapet i 1956.  

 

La oss bare bøye hodet i bønn.  

Nådige far, vi er så takknemlige Herre, at du møtte oss i dag. Og vi ser disse tingene, og vi føler, slik som i min 

sjel, jeg bare føler at dette var for kort, at vi kunne ha gitt enda flere sider og enda flere sitater der Din profet talte 

til oss. Men Herre, uansett vil vi bare takke Deg for dette. Og vi ber Deg, Herre, om å hjelpe oss til å være rede 

til å motta det som vi skal ha neste uke. Og også når vi kommer inn på kirkens tilstand, dette Verdenskirkerådet. 

Hjelp oss til å ha visdom til å se hva som skjer akkurat nå. Fordi det hele er veldig hemmeligholdt, det er 

vanskelig å finne noen ting om Verdenskirkerådet. Du kan søke etter Verdenskirkerådet, og du finner ingenting. 

Men vi vet at et eller annet sted er det noen har røpet ut ting om det som skjer. Så Herre, vi bare ber om innsikt, 

til å vite hva som skjer, til å vite hva som er bestemt til å skje ved din profets røst. Vi bare ber om at vi må finne 

tegnene Herre, mens vi går nedover rulletrappen Herre, i denne tunnelen som kalles Parousia. Vi har sett 81 av 

86 hendelser. Og Herre, vi ser etter den neste som kommer. Og vi leter etter den store depresjonen som vil 

overkomme denne nasjonen og bringe den til en ødeleggelse. Og vi vet at dette vil skje over hele verden, og da 

vil de overgi sin sjel til djevelen og vil bli fanget av dyret inn i hans system. Så vi bare overgir alt dette studiet til 

deg, i Jesu navn, Amen. 

 


